
 

 

 

 

 

                                                                                                            Hellendoorn, 9 december 2017 

  

Aan het college van burgemeester en wethouders gemeente Hellendoorn 

  

Geacht college, 

 

Op 26 november jl. stuurden wij u een brief met vragen over de ontwikkelingen aangaande 

plannen voor verbeteren van verkeersveiligheid N35, deel Haarle- Nijverdal. 

Zie toegevoegde bijlage. 

 

Wij vroegen u deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden aangezien besluitvorming 

aanstaande is, en inwoners o.a. uit Haarle zich niet kunnen vinden in de voorgestelde 

plannen van Rijkswaterstaat en zelf alternatieve plannen ontwikkelden. 

 

Tot onze spijt hebben we 14 dagen na dato nog geen antwoord van u ontvangen, terwijl de 

tijd dringt. Het past niet bij een dergelijke ingrijpend infrastructureel project vragen van 

raadsleden niet te beantwoorden. Wij zullen vanwege de tijdsdruk zelf met voorstellen 

komen, die aansluiten bij de wensen en voorstellen van de inwoners. 

 

Wij vragen u onze vragen van 26 november jl. te beantwoorden voor a.s. dinsdagmiddag 

12 december en beide brieven te plaatsen op de lijst ingekomen brieven voor de 

raadsvergadering van 12 december aanstaande. 

 

Met vriendelijke groet namens BurgerBelang, 

Thea ten Have 

Frans Runneboom 

Ria Bakhuis 

 


